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PROTOKÓŁ Nr X/07
Z obrad dziesiątej po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, które odbyły się 

07 września 2007r. w sali narad Urzędu Gminy w Wilamowicach

OBECNI: 13 radnych na stan 15 oraz zaproszeni według załączonej listy obecności.

CZAS TRWANIA: od godz. 1300 do 1415 .

Porządek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji RM.
6. Podjecie uchwał w sprawie:

a) rozwiązania Związku Międzygminnego „Wspólnota Gmin Ziemi Bielskiej”,
b) utworzenia Stowarzyszenia “Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska”,
c) zmiany uchwały Nr XL/355/06 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 05 lipca 2006r. W 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilamowice,
d) zawarcia  umowy  z  Zarządem  Powiatu  w  Bielsku  Białej  na  udzielenie  przez  Gminę 

Wilamowice  pomocy  finansowej  Powiatowi  na  wykonanie  remontów  nawierzchni  na 
2007r. Na drogach powiatowych,

e) udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Kłomnice  z  przeznaczeniem  na  pomoc  dla 
poszkodowanych przez trąbę powietrzną,

f) nadania nazwy drodze w Pisarzowicach,
g) regulaminu określającego rodzaje  świadczeń  przyznawanych  nauczycielom w ramach 

pomocy zdrowotnej oraz warunki i sposób ich przyznawania,
h) zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007.

7. Odpowiedzi na zapytania,wnioski, interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:

Punkt 1.
Otwarcie i stwierdzenie prawomocności

Pan Jerzy Królicki  przewodniczący Rady Miejskiej  w Wilamowicach  otworzył  dziesiątą  po 
wyborach sesję Rady Miejskiej w Wilamowicach. Powitał obecnych radnych i zaproszonych gości, 
a na podstawie załączonej listy obecności stwierdził prawomocność obrad, gdyż na sali obecnych 
jest 13 radnych na stan 15.

Punkt 2.
Zatwierdzenie porządku obrad

Pan Przewodniczący Rady; wszyscy otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji Rady Miejskiej.
Czy są uwagi lub propozycje zmian?
Pan Marian Trela burmistrz Wilamowic zgłasza wniosek o:

– wycofanie  z  porządku  obrad punktu  6.  lit.  b)  “Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska”.
Uzasadnienie: Gmina Czechowice-Dziedzice i  Jasienica nie mają ze sobą bezpośredniego 
połączenia  (musi  być  połączenie  między  jedną,  a  drugą  gminą).  W  związku  z  tym 
prawdopodobnie  nie  mogą  uczestniczyć  w  tym  Stowarzyszeniu.  Prawnicy  na  ten  temat 
dyskutują i prawdopodobnie do sprawy wrócimy na sesji w dniu 26.09.07r.

– wprowadzenie dodatkowego tematu: “Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na
pozaetatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach”. Dodał, że 
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ten  projekt uchwały był omówiony tylko na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.

Pan Przewodniczący Rady;  Kto z pań i  panów radnych jest  za przyjęciem zaproponowanych 
zmian?

“Za” głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Pan Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad z ww. zmianami.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem porządku obrad w odczytanej treści?

“Za” głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Wobec powyższego porządek obrad sesji jest następujący:
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji RM.
6. Podjecie uchwał w sprawie:

a) rozwiązania Związku Międzygminnego „Wspólnota Gmin Ziemi Bielskiej”,
b) zgłoszenia kandydata na pozaetatowego członka Kolegium RIO w Katowicach,
c) zmiany uchwały Nr XL/355/06 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 05 lipca 2006r. w 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilamowice,
d) zawarcia  umowy  z  Zarządem Powiatu  w Bielsku  Białej  na  udzielenie  przez  Gminę 

Wilamowice  pomocy finansowej  Powiatowi  na  wykonanie  remontów nawierzchni  na 
2007r. na drogach powiatowych,

e) udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Kłomnice  z  przeznaczeniem  na  pomoc  dla 
poszkodowanych przez trąbę powietrzną,

f) nadania nazwy drodze w Pisarzowicach,
g) regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach 

pomocy zdrowotnej oraz warunki i sposób ich przyznawania,
h) zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007.

7. Odpowiedzi na zapytania,wnioski, interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Punkt 3.
Zapytania, wnioski, interpelacje

Pan Przewodniczący Rady; Czy panie i panowie radni chcą zabrać głos?

Radny Stanisław Nycz; wracając do tematu, który na wniosek Pana Burmistrza wycofany jest z 
porządku  obrad  dzisiejszej  sesji,  a  który  będzie  tematem  następnej  sesji  to  ten  Statut 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska, który omawialiśmy na Komisjach nie jest 
zbyt  precyzyjny.  Problem  jest  w  tym,  że  my  jako  Rada,  uchwałą  delegujemy  naszych 
przedstawicieli (Grupa Lokalna), wskazanych przez Burmistrza do tego Stowarzyszenia. Na tym 
kończy  się  wpływ  Rady  Miejskiej  na  funkcjonowanie  Stowarzyszenia.  W  Statucie  brak  jest 
zapisów:
– o wysokości składek wnoszonych przez samorządy,
– w  jaki  sposób  i  kto  będzie  składał  sprawozdanie  Radzie  Miejskiej  jak  funkcjonuje  to 

Stowarzyszenie. 
Uważa, że te sprawy powinny być określone w Statucie.
Dodał:  “Ja  sobie  zdaję  sprawę,  że  wchodzimy  w  taki  etap  w  naszej  gospodarce,  że  to  jest 
funkcjonowanie publicznych pieniędzy i prywatnych”.
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Punkt 4.
Wystąpienia zaproszonych gości

Pan  Władysław  Micor  sołtys  wsi  Hecznarowice;  Na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  ds. 
Samorządu, OKZiS była zgłoszona sprawa diet dla Sołtysów. Nikt nie chciał odpowiedzieć nam 
precyzyjnie, dlaczego Sołtysi nie otrzymują diet za udział w posiedzeniach Komisji. Dodał, iż jego 
zdaniem przy rozstrzyganiu pewnych spraw Sołectwa obecność Sołtysa jest nieodzowna. Ponadto 
prosi Pana Burmistrza, aby po 15.09.07r. zorganizował spotkania z Sołtysami  w temacie inkasa 
oraz innych spraw.

Odp. udz. Edward Sobik Sekretarz Gminy; 
Nieprawdą jest, że nikt nie udzielił odpowiedzi, co do diet Sołtysów.  Wyjaśnienia były udzielone, 
co  może   potwierdzić  Pan  Przewodniczący  Komisji  ds.  SOKZiS.  Natomiast  uzasadnienie 
ustawowe,  prawne będą podane na dzisiejszej  sesji  o  czym również  informowaliśmy na tejże 
Komisji.

Pani Honorata Mynarska sołtys wsi Stara Wieś;
– Żałuję,  że nieobecny jest  radny Rady Powiatu  w BB,  ponieważ mam pytanie,  czy budowa 

ronda na skrzyżowaniu w Wilamowicach (w okolicy LKS) jest tematem aktualnym?
– Wystosować postulat w sprawie udrożnienia, pogłębienia rowów przy drogach powiatowych. 

Oczekujemy pomocy ze strony powiatu co do tej sprawy.

Pan  Przewodniczący  Rady;  poinformował,  że  Pan  Jerzy  Kubik  radny  Rady  Powiatu  w  BB 
przeprasza, ale dzisiaj jest na spotkaniu w B-B i z tego powodu nie będzie obecny na dzisiejszej 
sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. 

Punkt 5.
Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji RM

Pan  Przewodniczący  Rady;  zgodnie  z  §  83  punkt  8  Statutu  Gminy  Wilamowice,  Komisja 
Rewizyjna składa wniosek  w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. W 
związku  z  tym  udzielam  głosu  Przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w 
Wilamowicach.
Pan  Stanisław  Plewniak;  stwierdził,  że  protokół  z  obrad  dziewiątej  po  wyborach  sesji  Rady 
Miejskiej  w  Wilamowicach  jest  zgodny  z  przebiegiem  obrad  w  związku  z  tym  występuje  z 
wnioskiem o jego przyjęcie bez odczytywania.

Kto jest za przyjęciem protokołu?
„Za” głosów - 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Protokół z dziewiątej po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 11 lipca 2007 roku 
przyjęto jednogłośnie.

Punkt 6.
Podjęcie uchwał w sprawie:

a) rozwiązania Związku Międzygminnego „Wspólnota Gmin Ziemi Bielskiej”

Pan Przewodniczący Rady odczytał  projekt  uchwały,  który  uzyskał  pozytywną  opinię  Komisji 
stałych.

Czy są pytania?
Żadnych pytań nie zgłoszono.
Kto jest za przyjęciem uchwały w odczytanej treści?
„Za” głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
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UCHWAŁA Nr X/80/07
w sprawie: Rozwiązania Związku Międzygminnego „Wspólnota Gmin Ziemi Bielskiej”

b) zgłoszenia kandydata na pozaetatowego członka Kolegium RIO w Katowicach

Pan Przewodniczący Rady; proszę Pana Burmistrza o zreferowanie projektu uchwały.
Pan Marian Trela burmistrz Wilamowic; Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej Katowicach 
ogłosiło konkurs na członka RIO. Nie wpłynął ani jeden wniosek i to blokuje pewne prace w tej 
jednostce. W tej sytuacji Regionalna Izba Obrachunkowa wystąpiła z prośbą, aby zgłosić osobę z 
Bielska-Białej, która ma uprawnienia, a jest to Pani Agata Nowak. Przychylając się do prośby RIO, 
przygotowaliśmy projekt uchwały w tej sprawie. 
Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za” głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/81/07
w sprawie: zgłoszenia kandydata na pozaetatowego członka Kolegium RIO w Katowicach

c) zmiany uchwały Nr XL/355/06 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 05 lipca 2006r. 
    w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilamowice

Pan Przewodniczący Rady;  wszyscy otrzymali  projekt  uchwały.  Komisje nie wniosły uwag do 
tego projektu. Odczytał projekt uchwały.

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/82/07
w sprawie: zmiany uchwały Nr XL/355/06 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 05 lipca 

2006 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Wilamowice

d) zawarcia umowy z Zarządem Powiatu w Bielsku Białej na udzielenie przez Gminę  
    Wilamowice pomocy finansowej Powiatowi na wykonanie remontów nawierzchni 
    na 2007 rok na drogach powiatowych

Pan Przewodniczący Rady;  wszyscy otrzymali  projekt  uchwały.  Komisje nie wniosły uwag do 
tego projektu. Odczytał projekt uchwały.

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/83/07
w sprawie: zawarcia umowy z Zarządem Powiatu w Bielsku Białej na udzielenie przez Gminę 
    Wilamowice pomocy finansowej Powiatowi na wykonanie remontów nawierzchni 

    na 2007 rok na drogach powiatowych
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e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłomnice z przeznaczeniem na pomoc 
    dla poszkodowanych przez trąbę powietrzną

Pan Przewodniczący Rady;  wszyscy otrzymali  projekt  uchwały.  Komisje nie wniosły uwag do 
tego projektu. Odczytał projekt uchwały.

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/84/07
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłomnice z przeznaczeniem na pomoc dla 

poszkodowanych przez trąbę powietrzną

f) nadania nazwy drodze w Pisarzowicach

Pan  Przewodniczący  Rady;  wszyscy  otrzymali  projekt  uchwały,  który  przewiduje  drodze 
położonej w Pisarzowicach nadać nazwę ul. Bartnicza. Komisje nie wniosły uwag do tego projektu. 
Odczytał projekt uchwały.

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/85/07
w sprawie: nadania nazwy drodze w Pisarzowicach

g) regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach
    pomocy zdrowotnej oraz warunki i sposób ich przyznawania

Pan Przewodniczący Rady;  wszyscy otrzymali  projekt  uchwały.  Komisje nie wniosły uwag do 
tego projektu. Odczytał projekt uchwały.

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/86/07
w sprawie: regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych nauczycielom w 

ramach pomocy zdrowotnej oraz warunki i sposób ich przyznawania

h) zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007

Pan  Przewodniczący  Rady;  proszę  pana  Burmistrza  o  odczytanie  i  zreferowanie  projektu 
uchwały.
Pan Marian Trela Burmistrz Wilamowic; szczegółowo zreferował projekt uchwały w sprawie:

1. wprowadzenia korekty do Uchwały nr IX/73/07 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 11 
lipca 2007 roku,

2. wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007.
Po wprowadzeniu przedstawionych zmian, budżet Gminy Wilamowice wynosi:
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po stronie dochodów: 26.259.155zł
Po stronie wydatków: 27.561.457zł
po stronie przychodów:  3.143.852zł
po stronie rozchodów:   1.841.550zł

Czy są pytania?
Brak pytań.
Kto jest za przyjęciem uchwały?
„Za głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr X/87/07
w sprawie:1. wprowadzenia korekty do Uchwały nr IX/73/07 Rady Miejskiej w Wilamowicach
                       z dnia 11 lipca 2007 roku,
                  2. wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007

Punkt 7.
Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje

Odpowiedzi udziela Pan Marian Trela burmistrz Wilamowic

Statut Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska;

Stowarzyszenie  ma być  powołane  po to,  żeby można było  korzystać  ze środków UNII.  Są to 
środki, które przekazuje się do Grup utworzonych na terenie woj. Śląskiego - są 4 Grupy.  Środki 
finansowe  będą  wpływały  do  tego  Stowarzyszenia.  Stowarzyszenie  będzie  określało,  jakie  są 
potrzeby w ramach  wszystkich  Gmin na  dany zakres  np.  termomodernizacja,  budowa  placów 
zabaw  (środki  ogółem  dla  wszystkich  Gmin).  My  wybieramy  pięciu  delegatów  na  tzw.  walne 
zgromadzenie tego Stowarzyszenia, przy czym wśród delegatów musi być zachowana proporcja 
co do ilości mężczyzn i kobiet. To Stowarzyszenie na walnym zgromadzeniu wybiera Zarząd, który 
określa:
–  wysokość składek,
–  jakie zadania chce realizować,
– zbiera między innymi całość zagadnień dotyczących środków UNIJNYCH, ale w zakresie tzw. 

odnowy wsi (w to nie mogą wejść miasta powyżej 5.000 mieszkańców).
Stowarzyszenie rozpoczyna działalność po wybraniu Zarządu. Ustalono, że Zarząd będzie składał 
się z tylu osób ile jest gmin w tym Stowarzyszeniu.  Z każdej gminy w Zarządzie będzie jedna 
osoba. Przedstawiciele będący w Zarządzie muszą składać nam informacje o działalności  tego 
Stowarzyszenia.  Część  środków przeznaczona  będzie  na  działalność  statutową  np.  opłacenie 
etatu.  Siedzibą Stowarzyszenia  będzie  Starostwo Powiatowe  w Bielsku-Białej.  To są ustalenia 
dokonane na spotkaniu Wójtów i Burmistrzów.
Dodał, że powinniśmy przystąpić do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska.

Diety dla Sołtysów

W latach ubiegłych Sołtysi  byli  członkami Komisji  spoza Rady i z tego tytułu otrzymywali  diety. 
Począwszy od kadencji 2002-2006 na podstawie zmiany ustawy o samorządzie gminnym, nie ma 
możliwości powoływanie członków komisji spoza rady. Ta zmiana ustawy spowodowała, że Sołtys 
nie  otrzymuje  diety  za  obecność  na  Komisji,  ale  pobiera  ją  za  udział  w  sesji  RM.  Obecnie 
zastanawiamy się jak do tematu Sołtysów podejść w sposób ogólny. Uważam, że należy odejść od 
inkasa podatków ze względów bezpieczeństwa.  Podatek może być  wpłacany elektronicznie,  w 
Banku,   w  Urzędzie  Pocztowym,  w  Urzędzie  Gminy.  Natomiast  Sołtysom  należałoby  ustalić 
miesięczną  zryczałtowaną  dietę  za  udział:   w  spotkaniach  organizowanych  przez  Burmistrza, 
Urząd Gminy, posiedzeniach Komisji,  sesji RM itp. Do rozważenia pozostaje sprawa określenia 
kwoty ryczałtu miesięcznego. 
Dodał, że  nakazy płatnicze byłyby rozprowadzane  – umowa zlecenie.
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Budowa ronda – krzyżówka w Wilamowicach

W planach Zarządu Powiatu są między  innymi takie zadania jak:
– budowa ronda w Wilamowicach,
– modernizacja  drogi  BB  –  Pisarzowice  (ul.  Bielska);  realizacja  nastąpi  w  trzech  etapach 

począwszy od 2008 roku (są podpisane protokoły, uzgodnienia).  
– poszerzenie ul. Więź. Ośw. w Wilamowicach na odcinku: stacja paliw  w kierunku Jawiszowic.
Dodał, że realizacja tych zadań zależy od UNIJNYCH środków  finansowych.

Udrożnienie rowów wzdłuż dróg powiatowych

O tym temacie ciągle mówi się, wiadomo, że powiat ma ograniczone środki finansowe.

Pan Przewodniczący Rady; Czy wszyscy zadowolenia są z odpowiedzi ?

Nie zgłoszono zastrzeżeń.

Punkt 8.
Zakończenie sesji

Pan  Przewodniczący  Rady podziękował  wszystkim  za  udział  w  sesji  Rady  Miejskiej  w 
Wilamowicach i ogłosił jej zamknięcie.

Protokołowała: Danuta Lewandowska
Przewodniczący Rady Miejskiej

inż. Jerzy Królicki


